
PROTOKOL Nr 27
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo si~ w dniu 23 kwietnia 2012 roku
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o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.
4. Analiza spraw, kt6re przekazane zostaly Komisji Rewizyjnej .
5. Sprawy rozne.
6. Zamkniecie posiedzenia.

o
Pkt. 3. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.

Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok stanowi zalacznik nr 2 do
protokolu.

Przewodniczacy Komisj i zwrocil sie do Burmistrza 0 przekazane wydanych Zarzadzen
Burmistrza Miasta Marki dot. przesuniec w budzecie.

Burmistrz Janusz Werczynski omowil sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za
2011 rok.

W dyskusji udzial wzieli m.in.: Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, Burmistrz Janusz
Werczynski, Skarbnik Slawomir Koc.

Przewodniczacy komisji nie zarnykajac dyskusji w pkt. 3 rozpoczal dyskusje w pkt. 4
porzadku obrad.

Pkt. 4. Analiza spraw, ktore przekazane zostaly Komisji Rewizyjnej.

Na posiedzenie Komisji przybyl Pan Naczelnik Zarzadu Dr6g Adam Stachon.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Komisji, Naczelnik Adam Stachon,
Burmistrz Janusz Werczynski, radna Elzbieta Brzozowska, radny Radoslaw Dec.

W dyskusji om6wiono m.in. kwestie: naprawy nawierzchni w ul. Batorego w Markach po
pracach kanalizacyjnych; awaryjne zajecia pasa drogowego w ul. Zabkowskiej w Markach;
koszt wylozenia pobocza ul. Ok6lnej w Markach tzw. "plytami monowskimi".

Nastepnie Przewodniczacy Komisji wrocil do dyskusji z pkt. 3 porzadku obrad Analiza
Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.

Przewodniczacy Komisji dokonal podzialu prac przy analizie sprawozdania z wykonania
budzetu Miasta Marki za 2011 rok, podzial prac przedstawia sie nastepujaca: radna Elzbieta
Brzozowska przeanalizuje m.in. dzialy 700 Gospodarka mieszkaniowa, 926 Kultura fizyczna i
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sport. Radny Radoslaw Dec przeanalizuje m.in. dzialy 600 Transport i lacznosc, 851 Ochrona
Zdrowia, 852 Opieka Spoleczna, 853 Pozostale zadania w zakresie polityki spolecznej, 754
Bezpieczenstwo publiczne i ochrona przeciw pozarowa, Radny Bogdan Chores przeanalizuje
m.in. dzialy 900 Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska, 921 Kultura i ochrona
dziedzictwa narodowego. Radny Pawel Pniewski przeanalizuje m.in. dzialy 801 Oswiata, 854
Edukacja i opieka wychowawcza. Przewodniczacy Komisji przeanalizuje m.in. dzialy
zwiazane z klasyfikacja Administracji Publicznej.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji wyznaczyl termin kolejnego posiedzenia komisji na dzien
9 maja 2012 roku 0 godzinie 1030

•

Pkt. 5. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji przeanalizowal rejestr skarg Rady Miasta Marki przedstawil
skargi, kt6re Komisja Rewizyjna przeanalizowala.

o Pkt. 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1700 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

o

Protokolowala
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji
Michal Jaroch
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